

# ICTC 2020

## 2020年信息通信技术 国际会议

2020年信息通信技术会议 (ICTC2020) 将于2020年5月29日至31日在中国南京举行。会议持续三天, 我们期待来自世界各地专家学者的参与。大会所涉及的主题包括通信理论、无线通信、通信信号处理等议题, 会议流程中包含有主旨演讲人和受邀演讲、口头演讲和海报等环节。我们邀请您的参加并来体验中国南京的众多美景。

### 征稿主题范围

范围包括但不限于如下主题:

- ◆ 通信、网络和硬件
- ◆ 模糊逻辑与软计算 (专题)
- ◆ 数据科学和高级分析
- ◆ 大数据工程
- ◆ 高性能计算和机器学习
- ◆ 网络安全问题
- ◆ 信息和通信技术应用的新趋势和技术
- ◆ 工商管理、治理、金融和经济领域中的信息与通信技术
- ◆ 教育和研究中的信息和通信技术
- ◆ 医学与保健中的信息与通信技术
- ◆ 燃料和能源工业中的信息通信技术

更多信息, 请见 <http://www.ictc.net/cfp.html>

### 大会主讲人

- ◆ Yuguang Fang教授, IEEE Fellow, 美国佛罗里达大学
- ◆ Muhammad Imran教授, 副院长, 英国格拉斯哥大学
- ◆ Xianbin Wang教授, IEEE Fellow & CAE Fellow, 加拿大韦仕敦大学
- ◆ ZAICHEN ZHANG教授, 信息科学与工程学院执行院长, 中国东南大学

### 文章出版

所有文章将由程序委员会严格审核, ICTC 2020 所有录用文章在完成注册后被收录出版至 **ICTC 2020 会议论文集**, 由IEEE出版, 收录至**IEEE Xplore**, 并在会后提交 **EI Compendex** 和 **Scopus** 检索, 文章作者将被邀请到南京参会展示研究报告。

### 截稿时限

- ◆ 投稿截止日期: 2020年4月1日
- ◆ 通知日期: 2020年4月25日

### 投稿指导

- ◆ 在线投稿: <https://www.easychair.org/conferences/?conf=ictc2020>
- ◆ 以附件形式发送到: [ictc\\_general@163.com](mailto:ictc_general@163.com)

更多信息, 请见: <http://www.ictc.net/sub.html>

Co-Sponsored by



Patrons



## 联系方式

联系人: 张老师

邮箱: [ictc\\_general@163.com](mailto:ictc_general@163.com) 联系手机号: +86-182-1565-4293

May 29-31, 2020 | Nanjing, China

# ICTC 2020

## 2020 Information Communication Technologies Conference

ICT, or information and communications technology is the infrastructure and components that enable modern computing. 2020 Information Communication Technologies Conference (ICTC 2020) will be held in Nanjing, China, during May 29-31, 2020. The conference aims to promote interaction and exchange of various disciplines among professionals in academia and industry at home and abroad. In addition, it also serves to turn technologies into industrial applications.

### Conference Topics

The topics include, but are not limited to the following areas/fields:

- ◆ Communication, Network and Hardware
- ◆ Fuzzy Logic and Soft-Computing (Special Session)
- ◆ Data Science and Advanced Analytics
- ◆ Big Data Engineering
- ◆ High Performance Computing and Machine Learning
- ◆ Cyber Security Issues
- ◆ Emerging Trends and Technologies in ICT Application
- ◆ ICT in Business Administration, Governance, Finance and Economy
- ◆ ICT in Education and Research
- ◆ ICT in Medicine and Health Care
- ◆ ICT in Fuel and Energy Industry

More topics, please visit <http://www.ictc.net/cfp.html>

### Keynote Speakers

- ◆ Prof. Yuguang Fang, IEEE Fellow, University of Florida, USA
- ◆ Prof. Xianbin Wang, IEEE Fellow & CAE Fellow, Western University, Canada
- ◆ Prof. Muhammad Imran, Vice Dean Glasgow, University of Glasgow, UK
- ◆ Prof. Dr. Zaichen Zhang, Executive Dean of School of Information Science and Engineering, Southeast University, China

### Publication

Submitted paper will be peer reviewed by conference committees, and accepted papers will be included into **ICTC 2020 Conference Proceedings** which will be published and submitted to **IEEE Xplore**. Those papers will be submitted for indexing to **Ei Compendex and Scopus**.

### Important Date

- ◆ Submission Deadline: **April 1, 2020**
- ◆ Notification of Acceptance: **April 25, 2020**

### Submission Method

- ◆ Online Submission System: <https://www.easychair.org/conferences/?conf=ictc2020>
- ◆ Via Email: [ictc\\_general@163.com](mailto:ictc_general@163.com)

More information, please visit <http://www.ictc.net/sub.html>

Co-Sponsored by



Patrons



## Contact Us

Ms. Tyra Tang

Tel: +86-182-1565-4293

Email: [ictc\\_general@163.com](mailto:ictc_general@163.com)